
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde afholdt den 9 Januar 2015 (før Nytårskuren) 

 

Mødested: Harrestrup Allé 23 (hos Inger Lise)  

Deltagere:  Inger Lise Jansson (bestyrelsesformand), Thor Lykke Frandsen, Poul Erik Adelhof, 

Connie Adelhof, Jacob Lego Boye, Thorkild Andersen, Susanne Berit Larsen og 

Ricardo Camatta 

 

Referent:  Ricardo Camatta  

 

1. Siden sidst 

Efter forespørgsel fra et foreningsmedlem har Poul Erik taget kontakt til kommunen for at 

undersøge om reglerne for at bygge i to fulde etager er blevet overholdt i forbindelse med to nye 

nybyggerier og en ombygning i grundejerforeningen. Poul Erik oplyste at godkendelserne fra 

kommunen var indhentet i alle tre filfælde, men at der stadig er mulighed for at klage over de nye 

byggerier og ombygningen, såfremt de er til gene for naboer og nærliggende beboelser.  

 

2. Vedligeholdelse af veje og fortove 

Inger Lise har hentet et tilbud på udskiftning af de beskadigede fortovsfliser. Prisen for udskiftning 

af de 55 beskadigede fortovsfliser er 30.000 kr. inkl. moms.  

 

Bestyrelsen vil gerne arbejde videre med tilbuddet. I første omgang vil bestyrelsen indkalde 

entreprenøren til et møde, hvor bestyrelsen vil fortage en inspektion af de beskadigede fortovsfliser 

sammen med entreprenøren for at afstemme forventningerne til opgaven. Det skal sikre at detaljerne 

omkring opgaven bliver klarlagt.  

 

3. Hastighedsskilte 

Intet nyt vedr. hastighedsskiltene. 

 

4. Næste bestyrelsesmøde 

Ikke aftalt. 

   

5. Evt 

Intet under evt. 
 


